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Právnická fakulta UK v Praze 27. 2. 2015 

Proděkanka pro přijímací řízení a informační technologie 

Zápis ze schůze ke stavu prezentace fakulty vůči uchazečům 

konané dne 27.02.2015 od 10.00, m. č. 412 

Přítomni: prod. Chromá, J. Formánek, M. Kuk, T. Nosková, V. Hatina 

 

Program: 

I. rozpočtová situace fakulty ve vztahu k propagaci; 

II. prezentace na středních školách, individuální prohlídky fakulty; 

III. flashky; 

IV. zápisy do prvních ročníků, dotazníky k prezentačním aktivitám; 

V. den otevřených dveří 2016; 

VI. prezentační video fakulty pro uchazeče; 

VII. prezentace fakulty na sociálních sítích. 

Ad. I. 

Prod. Chromá seznámila ostatní s rozpočtovou situací fakulty. Veškeré následující body spojuje 

skutečnost, že do května nebudeme znát rozpočet fakulty, který zásadně ovlivní naše možnosti 

v konání prezentačních aktivit pro uchazeče. Konečný plán aktivit, které budeme realizovat na 

podzim, bude možné stanovit až po sestavení rozpočtu a jeho případné kapitoly propagace. 

Ad. II. 

Vzhledem k očekáváné podobě rozpočtu nebude patrně možné realizovat prezentace na středních 

školách ve větším rozsahu, než tomu bylo loni. Mělo by však být možné pokračovat v prezentacích 

tam, kde se loni započalo, a mají o nás školy zájem. Zejména je na místě účastnit se „veletrhů VŠ,“ 

které si střední školy pořádají sami na své půdě. 

Je zapotřebí nalézt studenty naší fakulty, kteří jezdí dělat prezentace na své střední školy mimo náš 

společně připravovaný režim. Již probíhající prezentace je třeba podpořit a prezentátorům dodat 

propagační materiály, odkaz na prezentaci a aktuální potřebné informace. 

Na základě zkušeností s loňským formalizovaným způsobem oslovení, jeho ohlasem a výsledky 

budeme při případném oslovování nových škol komunikovat již pouze elektronicky oslovením prod. 

Chromé směřovaným na výchovné poradce na středních školách. 
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Pokud nerozšíříme prezentace na středních školách, musíme posílit množství individuálních prohlídek 

fakulty, které nejsou tolik finančně nákladné (odpadají náklady na cestovné). O konání této akce by 

byly informovány vybrané střední školy, kterým by byla učiněna nabídka na organizaci termínu podle 

požadavku školy. 

Za zajišťování individuálních prohlídek je možné získat kreditové ohodnocení v rámci předmětu 

Odborná praxe - praxe na středních školách III - HV2044 (pro předmět je stanovena prerekvizita 

vstupním Street Law kurzem). 

Ad. III. 

Zpochybněna byla efektivita a přínosnost flash disků pro uchazeče. I když se rozhodně nechceme 

vracet ke stavu tištění materiálů pro uchazeče, v dnešní době jsou zastaralé i flashky. Problém je zejm. 

v Karolince, která doznává i po zahájení akademického roku novelizací a aktuální je pro studenty její 

online verze a ne podoba zachycená na flashce ke stavu v polovině září. 

Proti flashkám mluví i katastrofální podoba jejich obsahu, se kterým byly vydávány. V minulém roce 

děkan fakulty pověřil kontrolou obsahu prod. Berana, který následně odpovědnými osobami za dílčí 

obsah stanovil jednotlivé pracovníky studijního oddělení a vyloučil z dohledu nad obsahem 

studentskou část bývalé Komise pro prezentaci. Důsledek byl ten, že konečný obsah flash disků 

nezkontroloval nikdo. Na flashky se tak nedostala řada obsahu, který byl navržen a nikdo neprovedl 

vnitřní uspořádání, které bylo doporučeno učinit v podobě offline grafického rozhraní, v němž by byly 

všechny dokumenty uspořádány po vzoru flashek Lékařské fakulty v Hradci Králové. 

Pro příští rok se dohodl záměr přípravy online rozcestníku na všechny potřebné dokumenty, video 

návody, spolkové propagace, atd. Tento rozcestník by byl všem rozeslán e-mailem všem prvákům a 

zároveň předán i v tištěné podobě. Tato varianta se jeví jako efektivnější z hlediska způsobu předání 

informací i ekonomické stránky věci. 

Ad. IV. 

Zápisy studentů do prvního ročníku budou probíhat v termínech 22., 23., 24., 25. června. Pro uchazeče 

je třeba připravit nějaký program a informace. Při zápisech je již možná vyšší participace studentských 

spolků. Jedná se o poslední možnost setkat se s uchazeči, než je předáme do rukou proděkana pro 

magisterský studijní program. 

Stejně jako loni, při zápisech proběhne dotazníkové šetření ke kvalitě prezentace a hodnocení 

jednotlivých prezentačních aktivit. Dotazníky budou opět listinné, kvůli vyšší návratnosti, a budou 

obsahovat méně rozepisovacích odpovědí, kvůli nižší náročnosti vyhodnocování. 

Ad. V. 

Den otevřených dveří se uskuteční v termínu 3. nebo 10. února 2016. Konečný termín bude zveřejněn 

15.05.2015, jakmile budou známa pravidla pro přijímací řízení. 
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Ad. VI. 

Na natočení prezentačního videa fakulty se může podílet z hlediska scénáře, režie a kamery Štěpánka 

Prucková (studentka č. 4 ročníku). Kvalitu její práce bude možné za několik týdnů zhlédnout a 

zhodnotit u instruktážního/propagačního videa k Moot Court na středních školách natáčeného v rámci 

Street Law. 

Ad. VII. 

Na základě doporučení prezentovaných na schůzce organizované RUK ohledně propagace fakult na 

sociálních sítích bychom měli stanovit základní pravidla pro komunikaci a prezentaci naší fakulty 

v této oblasti. 

Pravidla by měli stanovit hlavní správci skupin a měla by řešit následující body: 

o tykání, vykání v příspěvcích a při komunikaci s uchazeči; 

o četnost příspěvků (problém zejména v hluchých obdobích); 

o na co reagovat a na co ne; 

o zveřejnit pravidla diskuze, které příspěvky budeme mazat a které ne (musí být předem 

stanovena pravidla, kterými se pak mazání řídí; smazání příspěvku bez odkazu na publikovaná 

pravidla může vést ke kritice návštěvníků, před nimiž se pak takový postup hůře obhajuje). 

Oficiální fakultní FB stránka 

- hlavní správci: Dominika & Marta 

Obsah příspěvků, které se budou publikovat: 

o aktuality z webu s větším dopadem; 

o akce fakulty a mediální výstupy učitelů; 

o akce spolků; 

o externí akce; 

o právo & společnost. 

Uchazečská FB stránka 

- hlavní správci: Tereza & Marta 

Obsah příspěvků, které se budou publikovat: 

- časté otázky z prezentačních akcí a odpovědi na ně; 

- termíny SCIÍ; 

- kolik bylo podáno přihlášek. 
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FB skupina Právnická fakulta – rok nástupu 2015 

Tuto skupinu je třeba založit pro budoucí prváky, aby byla skupina podchycena a byli o ní uchazeči 

informováni. Zajistí Honza. 

You Tube kanál 

V. Hatina učinil výhradu vůči podobě You Tube kanálu fakulty, který slouží pouze jako návod pro ty, 

co neumí pracovat s informačním systémem. Skutečnost, že se jedná převážně o technické návody, 

není na kanálu nijak označena a kanál tak může působit jako oficiální prezentační kanál, ač je jeho 

momentální role jiná. I když si nemůžeme dovolit vést takový kanál jako Univerzita, měla by se odlišit 

propagační videa a postupy, jak se proklikat ISem. 

Michal vyzkouší, co kanál umí a jaké by byly jeho možnosti. 

Twitter 

Účet je označen jako neoficiální, nebudeme se jím zabývat. 

Ad. VIII. 

Příští schůzka se uskuteční v období 7. až 17.04. Doodle na konečný termín rozhodí V. Hatina 22. 3. 

 

Zapsal: V. Hatina 

 

 


